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Најбоље решење јесте да они који су барикаде подигли те барикаде поново уклоне, тако
да људи могу несметано да обављају своје свакодневне активности, каже у интервјуу за
“Блиц” портпарол Еулекса Кај Милер-Бернер.

  Он, међутим, не даје одговор на питање шта је за Еулекс у тренутној ситуацији
вероватније решење - употреба силе или изналажење политичког решења. Бернер
поручује да Еулекс не одустаје од имплементације договора са преговора у Бриселу, а
то значи успостављање јединственог царинског система.   

Имајући у виду ситуацију, постоје две могућности - употреба силе или политичко
решење.

  

Који је ваш став? 

  

- Еулекс, заједно са Кфором, ради на успостављању слободе кретања на северу Косова.
Мислимо да је најбоље решење да они који су барикаде подигли те барикаде поново
уклоне, тако да људи могу несметано да обављају своје свакодневне активности.
Барикаде немају никакве сврхе. Оне свима ограничавају слободу кретања, а локална
заједница је та која трпи највеће последице. Еулекс позива грађане да остану мирни и
да поштују владавину закона. То је оно што очекују све чланице ЕУ.

  

(Блиц)
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